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Rada Rodziców       Rokietnica, dn. 08.04.2024 r.  

przy Szkole Podstawowej  

w Rokietnicy  

  

Protokół z zebrania plenarnego Rady Rodziców nr 3/21.03.2024  

Porządek spotkania Rady Rodziców:  

1. Otwarcie zebrania.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 2/21.12.2023.  

4. Przedstawienie rozliczenia finansowego.  

5. Rozpatrzenie złożonych wniosków.  

6. Wolne wnioski.  

Na III posiedzeniu Rady Rodziców obecne były 22 osoby (21. przedstawicieli Rad Klasowych   

i jeden gość).  

Ad. 1. Powitanie i otwarcie zebrania przez przewodniczącą RR, Izabelę Tomalę.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad – przyjęto jednogłośnie.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad – przyjęto jednogłośnie.  

Ad. 4. Skarbnik, Joanna Witkowska, przedstawiła stan finansowy RR:  

- wpłaty na konto 26 190 zł  

- założony plan wydatków na kwotę 31 900 zł  

- brakuje wpłat do zrealizowania założonego planu w wysokości 5 709 zł  

Ad.5. Poddano głosowaniu wniosek Pani Wioletty Poturnickiej, opiekuna Samorządu Uczniowskiego, 

na kwotę 1100 zł na projekt przeznaczony dla klas VIII - „Primus Inter Pares”. Każda klasa zbiera 

punkty, nagrodą jest wycieczka. Projekt służy uaktywnieniu młodzieży w życiu szkolnym i społecznym: 

poprzez m.in. zbieranie nakrętek na cele charytatywne czy organizację Dnia Babci i Dziadka. Samorząd 

poprzez swoją działalność zebrał już 3400 zł.  Całkowita kwota wycieczki to 5500zł  

Ustalono: na dzień zebrania, RR przeznaczy 600 zł, a kiedy będą kolejne wpłaty na konto, RR przekaże 

resztę pieniędzy. Projekt cieszy się uznaniem rodziców, dlatego jest prośba, aby zaangażować w 

przyszłym roku również klasy VII.  

Ad. 6. Wolne wnioski:  

a) Propozycja, aby Pani Poturnicka bardziej nagłośniła działalność Samorządu Uczniowskiego, 

ponieważ rodzice nie zdają sobie sprawy, jak wiele im szkoła zawdzięcza i jak duża jest potrzeba 

wspierania ich zaszczytnej i ważnej działalności.  
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b) Propozycja obecnych rodziców, aby wspomóc SU poprzez pieczenie ciast lub organizację kiermaszy 

świątecznych, warsztatów robienia świec, makramy i szydełkowania itp. (będzie zapytanie do pani 

Poturnickiej w tych kwestiach).  

c) Propozycja jednego z obecnych na spotkaniu rodziców, aby RR nawiązała kontakt z Fundacją 

Rodzice Szkole, w celu przystąpiła do programu: “Przekaż 1,5% podatku na działalność swojej szkoły” 

(to kwestia na przyszły rok, RR rozezna się w temacie).  

d) Prośba, aby przypomnieć w klasach o wpłatach na RR i zbiórce pieniędzy przez skarbników. Wpłata 

na rok to 80zł / 100zł.  

e) Przewodnicząca przypomniała o 3. dużych wydarzeniach dla dzieci. Wydarzenia będą 

prawdopodobnie w części sfinansowane z Fundacji LOTTO im. Haliny Konopackiej - wnioski zostały 

złożone czekamy za decyzją - oraz z funduszy Rady Rodziców. Te wydarzenia to:   

1. Dzień Dziecka na sportowo w klasach 1-3  

2. Sportowy dzień dziecka w klasach 4-8  

3. Pokaz Wojaży na Polanie Rumpuciowej – w całości sfinansowany ze środków Rady 

Rodziców.   

W sportowym Dniu dziecka uczestniczyć będzie dwóch ojców dzieci z naszej szkoły, którzy są 

Strongmenami, a także absolwent naszej szkoły (również z osiągnięciami sportowymi w dziedzinie 

podnoszenia ciężarów). Zaplanowane są pokazy przeprowadzone przez tych sportowców oraz sportowe 

konkurencje dla dzieci.   

Konieczne będzie wsparcie rodziców przy organizacji tych imprez.   

f) Pytanie od jednego z obecnych na spotkaniu rodziców: dlaczego nie ma w naszej szkole Drzwi 

Otwartych dla uczniów klas pierwszych?  

Propozycja, aby zorganizować przynajmniej dni adaptacyjne dla nowoprzyjętych dzieci, aby mogły 

zapoznać się ze szkołą np. Dni pierwszaka.  

Głosowanie – propozycję przyjęto jednogłośnie.  

g) Pasowanie na ucznia – propozycja rozdzielenia tej uroczystości w dniu rozpoczęcia roku szkolnego 

osobno dla 1 klas osobno dla pozostałych klas.   

h) Powracające zapytanie na temat braku możliwości organizowania szkolnych wycieczek 

kilkudniowych.   

Powodem jest wymóg Prawa Pracy, przypomniany w decyzji z kontroli naszej szkoły przez PIP, który 

skutkuje koniecznością uczestniczenia w wycieczkach kilkudniowych zwiększonej liczby opiekunów 

(nauczycieli), co z kolei niesie za sobą ryzyko dezorganizacji planu zajęć szkoły. Grono Pedagogiczne, 

w związku z powyższym, podjęło uchwałę o braku organizacji w naszej szkole wycieczek 

kilkudniowych. Jest to decyzja nieodwołalna.  

Zakończenie trzeciego plenarnego zebrania RR.  

  

Przewodnicząca         Sekretarz   

Izabela Tomala         Stella Ragan  


